
11  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Ebrí.
Sotmessa a votació s’aprova per unanimitat.

3r. RESOLUCIÓ DE RECURS DE REpOSICIÓ pER CONTRIBUCIONS ES-
pECIALS pER RAÓ DE L’ExECUCIÓ L’OBRA  ABASTImENT D’AIGUA 
pOTABLE (BOULEVARD). S’adona al ple del recurs de reposició contra la 
liquidació de la quota de contribucions especials per raó de l’execució de l’obra 
abastiment d’aigua potable (boulevard) presentat per Vicente Puig Bueso.
S’adona de l’informe jurídic que proposa la seua desestimació per haver sigut 
presentat fora de termini.
Sotmés a votació s’acorda desestimar el recurs esmentat, per cinc vots a favor, 
del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre vots negatius, del grup popular.

4t. ApROVACIÓ DE RECONEIxEmENT ExTRAJUDICIAL DE CRÈDITS. El 
Sr. Alcalde explique al ple que este punt es refereix a les factures a final d’any 
no tenen partida pressupostaria per pagar-se, s’ha de fer un reconeixement 
de deute. 
Que cada any, s’arrastren factures pendents de pagament de l’any anterior, i 
s’intenta que les quantitats siguen cada vegada menors. 
A continuació es done lectura al dictamen emés per la Comissió d’Hisenda en 
sessió celebrada el dia 28 de gener de 2011, que va dictaminar favorablement 
l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 01/2011.
Vist l’informe de Secretaria emés en data 21 de gener del 2011, en relació amb 
el procediment i la Legislació aplicable per a procedir al reconeixement extra-
judicial dels crèdits que obren en l’expedient segons relació detallada, per un 
import de 149.165,47 € ( cent quaranta nou mil  cent seixanta cinc euros amb 
quaranta set cèntims).
I l’informe  d’Intervenció de data 21 de gener del 2011, en la que s’establia la 
viabilitat de l’expedient.
El Ple, una vegada deliberat l’assumpte, per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el 
Grup JNP, i  quatre abstencions, del grup popular acorda:  
PRIMER. Aprovar el reconeixement dels crèdits abans expressats, tot açò sen-
se perjudici d’exigir les corresponents responsabilitats per la realització de gas-
tos sense la corresponent partida pressupostària.
SEGON. Aplicar a càrrec del Pressupost de l’exercici 2011, els corresponents 
crèdits.
TERCER. Que es procedisca per la Intervenció Municipal a la seua comptabilit-
zació en les partides corresponents.

5é.  SOL·LICITUD A LA GENERALITAT REFERENT A LA SUBVENCIÓ 
pER AL FUNCIONAmENT DEL CENTRE DE DIA. - El Sr. Alcalde llig la se-
güent proposta d’acord:

JACOBO SALVADOR SERRET, membre del Grup Municipal JNp de l’Ajun-
tament de les Coves de Vinromà, en el seu nom i representació, i a l’empara 
d’allò que s’ha establert per la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Ba-
ses del Règim Local i el Reial Decret 2568/1986, de 29 de novembre, pel que 
s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les enti-
tats locals, article 97.3, presenta per mitjà del present escrit al Ple la següent 

ANTECEDENTS

Tal i com s’ha informat en les sessions plenàries per part de l’equip de govern 
, i després d’haver reclamat davant la Conselleria de Benestar Social i la Con-
selleria d’Hisenda el pagament de la subvenció corresponent a l’“Ajuda per a 
centres i programes de servicis socials especialitzats gestionats per entitats 
públiques i privades” amb resolució de data 22 de juliol de 2010, i per un import 
de 145.220 €, este Ajuntament continua sense rebre l’esmentada quantitat.
Encara que l’Ajuntament de les Coves ha adelantat l’import corresponent a tres 
mensualitats del 2010, l’empresa GRUPO BBS  adjudicatària de la gestió del 
Centre de Dia “Germans Folch Traver”, es troba en una situació insostenible ja 
que la falta de pagament per part de la Conselleria,  comporta que haja hagut 
d’assumir el cost de salaris i les demés despeses corrents per al funcionament 
del servei.
Esta situació, junt al no increment per al 2011 del PREU/PLAÇA/DIA establert 
en 38 € i la previsió que la Conselleria no va a augmentar el nombre de places 

subvencionades, ha donat lloc a què l’empresa hi haja presentat un escrit da-
vant este Ajuntament exposant la seva situació i la seva intenció de rescindir el 
contracte, si no canvien les condicions exposades, ja que la gestió del Centre 
es inviable i Grupo BBS no pot assumir més pèrdues. 
Per la qual cosa formulem la següent:
pROpOSTA D’ACORD:
1er – Donar trasllat a la Conselleria d’Hisenda de la petició que faça efectiu 
el pagament de la subvenció corresponent a l’any 2010 per l’import es-
tablert en la Resolució corresponent, i que a partir d’ara es duguen a terme els 
pagaments de manera diligent i  en els terminis establerts. 
2ón. Sol·licitar a la Conselleria de Benestar Social, la revisió i corresponent 
increment del pREU/pLAÇA/DIA establert en 38 €, ja que és del tot insufi-
cient, i sobretot considerant que el  nostre Centre està situat en un entorn rural, 
on el servei s’ofereix a usuaris del poble de les Coves i d’altres pobles del voltant 
bastant allunyats, la qual cosa suposa un increment del cost de la plaça degut a 
les despeses del transport, situació no contemplada per la Conselleria, quan és 
esta mateixa Administració la que resol i adjudica les places del Centre.
També sol·licitem l’increment de les places subvencionades ja que la ca-
pacitat del Centre és de 40 usuaris, de les quals només 20 estan ocupades per 
persones dependents amb resolució de Conselleria com a subvencionades. 
Per a atendre les 20 persones usuàries del servei, la plantilla del Centre ha d’es-
tar gairebé la mateixa com si el centre funcionés en plena ocupació. 
I finalment, donar trasllat a la Conselleria de Benestar Social d’aquestes peti-
cions.
Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.
En la seua explicació de vot el portaveu del grup popular Sr. Miguel Zaragozà 
diu que és molt greu el retard en els pagaments perquè es fique en perill la 
viabilitat del funcionament del centre de dia, però que a Morella ja s’ha cobrat la 
subvenció, i se sap que arribara però no quan, i pregunta si es podria mirar que 
la fundació Germans Folch Traver ajudes.
El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu que també els pareix mal que 
l’administració es retarde en els pagaments de les subvencions, i que encara 
no ha vist nota de premsa del Partit Popular denunciant aquest fet, que estaria 
bé que es fera una nota de premsa conjunta sol·licitant el pagament el més 
prompte possible. Que  és molt greu el  retard del pagament i més quan afecta  
serveis bàsics com són l’educació i els serveis socials. També comenta que els 
contactes amb la Fundació Germans Folch Traver ja s’han mantingut i s’està 
estudiant si, des d’aquesta institució, és pot ajudar amb el sosteniment eco-
nòmic del centre de dia, però açò depent que el patronat de la fundació o  el 
protectorat de fundacions done el seu vist i plau.
El Sr. Zaragozà diu que estan disposats a col·laborar i a anar on faça falta.
La Sra. Montull Rodrigo diu que han sol·licitat per escrit varies reunions a la 
Conselleria i que només els estan donat llargues i que li conste que el Sr. Zara-
gozà Muñoz li va comunicar a l’empresa adjudicatària del servei del Centre de 
Dia que si volien ell personalment (el Sr. Miguel Zaragozá)  podria gestionar-los 
una reunió amb la Conselleria. La Sra. Montull Rodrigo comenta al respecte  
que açò no és manera de fer les coses, que pense que si es vol col·laborar 
amb l’equip de govern per resoldre aquest tema el millor és anar tots a una i no 
sense saber-ho l’equip de govern que és, en definitiva, el qui ha estat portant 
tot aquest tema i sol·licitant les reunions en la Conselleria.
El Sr. Zaragozà diu que és normal interessar-se pels assumptes i no més van dir 


